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P r o t o k ó ł  Nr XLVIII/2014 
 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 10 listopada 2014r. w Domu Kultury w Kotlinie 
w godz. od 1000 do 1210 

 
 
Uroczystą sesję poprzedziła msza święta w kościele  p.w. św. Kazimierza w Kotlinie. 
 
I. Otwarcie. 
                 XLVIII uroczysta sesję otworzył Przewodniczący Rady Czesław Moch. 

Przewodniczący Rady powitał kolejno:  radnych, Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, 
Sekretarza Gminy Michała Urbaniaka, Skarbnika Gminy Irenę Antczak, radnego Rady 
Powiatu Walentego Kwaśniewskiego, kierownika Rewiru Dzielnicowych w Jarocinie Karola 
Berę, proboszczów: parafii w Magnuszewicach ks. kanonika Józefa Hańczaruka, parafii         
w Kotlinie ks. kanonika Alojzego Mendlikowskiego,  parafii w Sławoszewie ks. kanonika 
Jerzego Rychlewskiego  i parafii w Twardowie ks. kanonika Krzysztofa Gabryelczyka,  
poczty sztandarowe,  oficerów  członków  Związku Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej  
i Byłych Więźniów Politycznych, dyrektorów  gimnazjów : w Kotlinie Jolantę Karwat           
i w Woli Książęcej Teresę Liczek, dyrektorów szkół podstawowych: w  Kotlinie  Edytę 
Orpel, w Magnuszewicach Beatę Siudzińską, w Woli Książęcej  Marzenę Tomaszewską,       
w Sławoszewie Wiesławę Gomułkę, dyrektora Przedszkola Publicznego Elżbietę Krawczyk, 
dyr. Domu Kultury Janusza Barańskiego, dyr. Biblioteki Publicznej Elżbietę Mikołajczak, 
kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewę Kasołkę, sołtysów, członków chóru 
ARION z prezes Zofia Antczak i dyrygentem Januszem Barańskim, harcerzy: 5 drużyny im. 
T. Kościuszki w Sławoszewie z harcmistrz Aliną Łapaj, drużynę harcerską  im. E. 
Taczanowskiego z Woli Książęcej z opiekunem Renatą Burchardt, 11 drużynę  im. Jana 
Pawła II z drużynowym  Mikołajem Łyskawką, nauczycieli i młodzież ze Szkoły 
Podstawowej i Gimnazjum w Kotlinie  oraz  przedstawicieli prasy. 
 

II. Część uroczysta sesji z okazji Narodowego Święta Niepodległości. 
                     Wprowadzenie sztandarów  i odśpiewanie hymnu narodowego. 
                     Przewodniczący Rady w wystąpieniu okolicznościowym mówił, że Narodowe 
Święto Niepodległości 11 Listopada to święto, które symbolizuje Polakom sukces narodowy        
i państwowy. Jego ustanowienie odwołuje się bowiem do wyjątkowego momentu historii Polski, 
w którym Polacy dokonali ogromnego wysiłku, aby odbudować utracone na 123 lata Państwo. 
Odnieśli sukces budując II Rzeczypospolitą  pomimo ogromnych przeciwności historycznych, 
politycznych i ekonomicznych.  
Narodowe Święto Niepodległości jest dniem dumy i honoru Polaków. W tym roku mija 96 lat od 
tamtych wydarzeń. 
Rok 2014, to rok szczególny dla Polaków , społeczności gminy, bowiem 30 grudnia  2013r. 
Rada Gminy przyjęła oświadczenie w sprawie ustanowienia roku 2014 Rokiem Jana Pawła II. 
 Dalej Przewodniczący mówił, że 27 kwietnia byliśmy świadkami  kanonizacji błogosławionego 
Jana Pawła II. 
Przewodniczący poinformował, że o kotlińskich obchodach kanonizacji Jana Pawła II  zapozna 
w dalszej części uroczystej sesji  Włodzimierz Szymkowiak – członek Zarządu Diecezjalnego 
Rodziny  Szkół im. Jana Pawła II w Kaliszu. 
Następnie uczczono minutą ciszy pamięć Pani Janiny Grali – regionalistki Ziemi Jarocińskiej, 
wspaniałego  człowieka oraz wszystkich tych, którzy oddali swe życie za Ojczyznę w wojnach 
obronnych i wyzwoleńczych, zamęczonych i zakatowanych w obozach zagłady, w obozach 
koncentracyjnych, uczestników wszystkich  powstań narodowych oraz zmarłych kombatantów       
i seniorów. 
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                 Przedstawienie  okolicznościowego programu przygotowanego przez młodzież 
Gimnazjum Jana Pawła II pod kierunkiem nauczycieli Gimnazjum. 
                Następnie  radny Włodzimierz Szymkowiak – członek Zarządu Diecezjalnego Rodziny 
Szkół im. Jana Pawła II w Kaliszu przedstawił kolejno to co udało się zrobić w  roku 2014                    
z udziałem  młodzieży i dorosłych oraz ludzi  dobrego serca, w roku  który Rada Gminy 
ustanowiła Rokiem Jana Pawła II. 
Włodzimierz Szymkowiak poinformował, że kiedy Ojciec Święty  Papież Franciszek ogłosił  
dzień 27 kwietnia 2014r. jako dzień  kanonizacji Jana Pawła II i Jana XXIII jako koordynator 
rodziny szkół im. Jana Pawła II  i prezes parafialnej Akcji Katolickiej  opracował program 
obchodów na terenie gminy Kotlin, w parafii p.w.  św. Kazimierza królewicza i w Gimnazjum 
Jana Pawła II.  Program ten przedstawił na XXXIX  sesji Rady Gminy Kotlin, wnioskując o 
ustanowienie roku 2014 Rokiem Jana Pawła II. 
30 grudnia 2013r. Rada Gminy  na XL sesji przyjęła jednogłośnie oświadczenie nr 4/XL/2013     
w sprawie ustanowienia roku 2014 Rokiem Jana Pawła II na terenie gminy Kotlin.                      
W oczekiwaniu na kanonizację błogosławionego Jana Pawła II każdego  drugiego dnia miesiąca 
o godz. 2000 w kościele w Kotlinie odbywał się apel jasnogórski w intencji Jana Pawła II. 
Spotkań tych  od dnia śmierci Jana Pawła II było 77. 
I tak kolejno: 
- 2 kwietnia w 9 rocznicę śmierci Jana Pawła II wydany został  okolicznościowy biuletyn i odbył 
się ostatni apel  jasnogórski, 
- 2 kwietnia w czytelni  Szkoły Podstawowej w Kotlinie  nastąpiło uroczyste otwarcie  wystawy  
„ Droga do świętości” , 
- 16 kwietnia odbył się VI Wielkopolski Konkurs o Janie Pawle II w którym  i I miejsce zajęła  
uczennica Szkoły Podstawowej w Kotlinie, a drużynowo wygrał Kotlin, 
- 22 kwietnia ukazało się wydanie specjalne miesięcznika  parafialnego „ Światło prawdy” o św. 
Janie Pawle II i Janie XXIII, 
- 23 kwietnia wykonano okolicznościową pieczątkę Rodziny Szkół Jana Pawła II, 
- 24 kwietnia odbyła się wieczornica w Szkole Podstawowej w Kotlinie  dla rodziców, 
społeczeństwa i sponsorów, sympatyków kotlińskiej szkoły, 
- 25 kwietnia odbyła się XLIII uroczysta sesja Rady Gminy podczas której  nastąpiło odsłonięcie 
ściany pamięci Jana Pawła II w Gimnazjum w Kotlinie, zwiedzano wystawę „ Droga do 
świętości”, obejrzano spektakl słowno – muzyczny, po czym uczestniczący w sesji udali się 
wszyscy pod pomnik Jana Pawła II z kwiatami i zapalonymi zniczami, 
- 27 kwietnia  o godz. 1500 odbyła się w kościele w Kotlinie msza święta  dziękczynna  za dar 
życia i kanonizację Jana Pawła II i Jana XXIII, a słowo boże przy pomniku Jana Pawła II 
wygłosił ks. prałat  z parafii p.w. św. Marcina w Jarocinie, a mszę sprawował proboszcz parafii 
w Kotlinie  ksiądz kanonik Alojzy Mendlikowski. Podczas mszy poświęcono nowy obraz Jana 
Pawła II autorstwa A.K. i odsłonięte zostały tablice pamiątkowe przy pomniku Jana Pawła II. 
- 28 kwietnia odbyły się  akademie  - spektakle o Janie Pawle II dla dzieci i młodzieży „ Droga 
do świętości”, 
-  9 maja uczestniczono w powitaniu krzyży światowych dni młodzieży w parafii św. Marcina      
w Jarocinie, 
- 15 maja odbył się  VI Papieski Powiatowy Turniej Szachowy  młodzieży gimnazjalnej, a 
zwyciężyła  A.C. z Kotlina, 
- 16 maja odbyły się X Jubileuszowe Biegi Jana Pawła II, 
- od 19 do 23 maja odbyła się szkolna wycieczka szlakiem Jana Pawła II, 
- od 30 czerwca do 5 lipca zorganizowano wycieczkę dla członków Akcji Katolickiej i parafian, 
- 13 sierpnia odbyła się jubileuszowa pielgrzymka do Sanktuarium Maryjnego w Lutyni,  
- 12 września poświęcono tablicę pamiątkową dla  świętego  Jana Pawła II przy krzyżu przy ul. 
Sławoszewskiej w Kotlinie, 
- 14 września uczestniczono w XV pielgrzymce na Górę Krzyża  Jubileuszowego w Parzynowie 
k. Ostrzeszowa, 
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- 9 października wzięto udział w XIV pielgrzymce  Rodziny Szkół  im. Jana Pawła II na Jasną 
Górę, 
 - 12 października odbył się XIV Dzień Papieski  „Jan Paweł  II  Świętymi Bądźcie”, 
- 16 października odbył się Dzień  Patrona Szkoły  z mszą  świętą i złożeniem kwiatów pod 
pomnikiem  Jana Pawła II, 
- 25 października w Ośrodku  Kultury Leśnej w Gołuchowie  uczestniczono w otwarciu wystawy  
fotograficznej  Grzegorza Gałązki – fotografa trzech papieży, 
- 28  października uczestniczono   w VIII Powiatowym  Konkursie Piosenki Religijnej                
„ Papieskie Śpiewanie”  jaki odbył się w pałacu w Dobrzycy, zorganizowanym przez parafie     
w Twardowie oraz Gimnazjum w Woli Książęcej, 
- 10 listopada  zorganizowano uroczystą XLVIII sesję Rady Gminy  z okazji Narodowego 
Święta Niepodległości i  zamykającą Rok Jana Pawła II na terenie gminy Kotlin, 
- 11 listopada z okazji 25 rocznicy odzyskania wolności członkowie Akcji Katolickiej posadzą 
dąb wolności na skwerze wolności przy ul. Orzeszkowej i ul. Słowackiego, 
-  ostatnim akcentem będzie  odsłonięcie i poświęcenie   w dniu 2 kwietnia 2015r.krzyża 
kanonizacyjnego przy skwerze wolności  w Kotlinie przy ul. Słowackiego i Orzeszkowej             
z okazji 10 rocznicy śmierci Jana Pawła II, 15 rocznicy Akcji Katolickiej, wyniesienie na ołtarze 
Jana Pawła II połączone z zakończeniem obchodów Jana Pawła II oraz  25 rocznicy odzyskania 
niepodległości. 
Radny Włodzimierz Szymkowiak podziękował wszystkim tym, którzy pomogli  Mu zrealizować 
program 25 przedsięwzięć. Podziękowania radny skierował do Wysokiej Rady, która 
przyczyniła się do ustanowienia roku 2014  Rokiem Jana Pawła II. 
Radny przedstawił album fotograficzny z tych wszystkich przedsięwzięć, które odbyły się.  
Na ręce Przewodniczącego Rady, Wójta Gminy i ks. kanonika Alojzego Mendlikowskiego   
członek Zarządu Diecezjalnego złożył  sprawozdanie z organizacji przedsięwzięć, o których 
mówił. 
                      Wysłuchanie koncertu akordeonistów.  
Dyr. Domu Kultury Janusz Barański  mówił, że Święto Niepodległości  wprowadza nas               
w zadumę , przemyślenia nad historią, nad dziejami Polski i nad tym wszystkim co nasze 
pokolenia  musiały przejść, ale jest również świętem radości i zaprosił  do wysłuchania  radosnej 
muzyki. 
Przewodniczący Rady dziękując młodzieży za przedstawienie części słowno- muzycznej wręczył 
uczennicom Gimnazjum słodycze, a księżom podziękował  za mszę i za uczestnictwo                 
w uroczystości. 
Przewodniczący Rady dziękował  za współpracę, bycie razem przez całe 4 lata, za wspomaganie 
i uświetnianie uroczystości.  
Podziękowania kierował Przewodniczący  do chórzystów, zarządcy obiektu Domu Kultury , 
kombatantów oraz dziękował pocztom sztandarowym za zaangażowanie i przygotowanie 
uroczystości. 
Przewodniczący poinformował, że po sesji złożone zostaną wiązanki kwiatów  i zapalone znicze 
pod pomnikami pamięci w: Kotlinie, Magnuszewicach, Orpiszewku i Sławoszewie oraz pod 
pomnikiem Jana Pawła II w Kotlinie. 
Wyprowadzenie sztandarów. 
Ogłoszenie 15 minutowej przerwy. 
Wznowienie obrad. 
 
ad. III. Stwierdzenie kworum. 
                        Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził kworum, bowiem 
w sesji uczestniczyło 14 radnych. 
Nieobecny był radny Czesław Smoliński. 
Listy obecności radnych i sołtysów  stanowią załączniki do protokołu. 
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ad. IV. Przedstawienie porządku obrad. 
                   Przewodniczący Rady wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad punktu          
„ Wolne głosy i wnioski”. 
Radny Bogdan Pacholak  prosił radnych, aby już nie dyskutowali i podali sobie ręce. 
Przewodniczący odpowiedział, że tak będzie i nie ma to nic wspólnego ze złożonym przez Niego 
wnioskiem. 
Za wnioskiem  Przewodniczącego Rady głosowało 7 radnych i 7 było przeciwnych. 
Wobec tego porządek obrad  nie uległ zmianie. 
Porządek obrad. 
1. Otwarcie. 
2. Część uroczysta sesji z okazji Narodowego Święta Niepodległości. 
3. Stwierdzenie kworum. 
4. Przedstawienie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Gminy. 
6. Informacja z wykonania prowadzonych inwestycji w roku 2014. 

     7.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
           - obniżenia średniej ceny skupu żyta  przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku 
             rolnego  na 2015 rok, 
           - zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków  
             na 2015 rok, 
           - wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Kotlin wkładu pieniężnego do Spółki pod 
             firmą: „ Zakład Gospodarki Odpadami” Spółka z o.o. w Jarocinie z siedzibą              
             w Witaszyczkach w zamian za objęcie udziałów w Spółce, 
           - zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 2014, 
           - zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 

   8.  Zamknięcie obrad. 
 

ad. V. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Gminy. 
                     Protokół z XLVII sesji Rady Gminy przyjęty został jednogłośnie 14 głosami za. 
 
ad. VI. Informacja z wykonania prowadzonych inwestycji w roku 2014. 
                     Dyskusji na temat informacji oraz pytań do Wójta Gminy  co do informacji nie 
zgłoszono. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że informację Rada przyjęła. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 

     ad. VII. Rozpatrzenie projektów uchwał. 
                            Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Zdzisław  
     Wodniczak  przekazał informację z posiedzenia wspólnego  stałych komisji Rady  jakie odbyło  
     się w dniu 7 listopada 2014r. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że dyskusja nad informacją z wykonania prowadzonych 
inwestycji  była na posiedzeniu komisji. 
Co do projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny żyta  zgodzono się na obniżenie ceny 
do 44  zł,  z tym, że jest to wzrost o 1,- zł  za 1 dt w stosunku do roku 2014 tj. o 2,50 zł od 
hektara więcej. 
Przewodniczący Komisji uważał, że rolnicy doszli już do  kresu  wytrzymałości i pytał -  
dlaczego wszystkie reformy odbywają się kosztem rolnika? Dalej Przewodniczący Komisji 
mówił, że  świętuje się Święto Niepodległości , a pracownik i rolnik są zniewoleni i niżej już  
zejść nie idzie, przyznając, że nie jest to  zasługą Gminy, a rządzących,  którzy ceny biorą             
z sufitu. Przewodniczący Komisji wyliczył, że koszt ropy, którą kupuje rolnik to wartość  8 
litrów mleka, które sprzedaje rolnik. 
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Przewodniczący Komisji przypuszczał, że 2 mln Polaków, którzy wyjechali zagranicę już  nie 
wróci do Polski. 
Przewodniczący Komisji  Zdzisław Wodniczak powtórzył, że świętujemy Narodowe Święto 
Niepodległości, a  zniewalają nas rządzący, którzy nie rządzą, a  biorą pensję, bo gdyby rządzili, 
to  do tego by nie doszło – uważał Przewodniczący. 
Opinia Komisji o projekcie uchwały dotyczącej obniżenia ceny żyta jest pozytywna. 
Natomiast co do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za  zbiorowe zaopatrzenie       
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków Przewodniczący Komisji przypomniał, że pytał o 
przyczynę podwyżki nie dużą, bo tylko 5% z VAT-em  Skarbnika Gminy, która odpowiedziała, 
że  podyktowane to jest podwyżką ceny energii elektrycznej. Sprawdzając rachunek za energie 
Przewodniczący  stwierdził, że  cena prądu uległa obniżeniu w stosunku do roku 2013, wobec 
czego nie ma uzasadnienia do podwyższenia ceny wody i ścieków – uważał Przewodniczący 
Komisji. 
Wójt wyjaśnił, że oprócz prądu są jeszcze koszty  eksploatacji. 
Na co Przewodniczący Komisji odpowiedział, że bierze to administracja i administracja 
przejada, to niech administracja postara się o pieniądze. 
Wójt odpowiedział, że co do przejadania pieniędzy przez administrację, to Przewodniczący 
Wodniczak nie ma zielonego pojęcia, a On mówił o kosztach eksploatacyjnych. 
Dalej Przewodniczący Komisji mówił, że zakończono budowę kanalizacji  sanitarnej w Woli 
Książęcej 10 września, a 10 listopada nie ma decyzji na użytkowanie, a jest to dochód dla 
Gminy. Drugim dochodem dla Gminy według Przewodniczącego Komisji Wodniczaka byłaby 
opłata z ZPOW Kotlin za odbiór ścieków na gminną oczyszczalnię. 
Przewodniczący Komisji uważał, że jeżeli mieszkańcy pobierali brudną wodę  z sieci, to nie 
powinni za taką wodę płacić. 
Przewodniczący Komisji informował, że Komisje nie miały  zdań przeciwnych co do 
podwyższenia opłaty za wodę i ścieki, ale  po stwierdzeniu, że prąd faktycznie nie zdrożał, to nie 
widzi On powodu podwyżki ceny. Przewodniczący zapowiedział, że będzie głosował przeciw, 
ale uważał, że jest to wola radnych jak będą głosować pozostali. 
Co do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę wkładu 
pieniężnego do Spółki „ Zakład Gospodarki Odpadami” w Jarocinie  radni mieli mieszane 
uczucia, z tym, że  w poprzedniej kadencji podjęto uchwałę, że Gmina wchodzi do Spółki. 
Wójt zabierając głos wyjaśnił, że Gmina nie weszła do Spółki, tylko do Porozumienia 
Międzygminnego do którego należy 17 gmin. 
Przewodniczący Komisji przyznał, że w poprzednich kadencjach był  za Porozumieniem 
Międzygminnym i jeżeli powiedziało się a, to  trzeba powiedzieć b. 
Co do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy i  Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy, to Komisje zaopiniowały pozytywnie przedłożone projekty. 
               Następnie głos zabrał Wójt Gminy w kwestii brudnej wody w miejscowości Wyszki 
wyjaśniając, że gdy wystąpi awaria w dostawie wody, to właściciel zgłasza to do Gminy i jeżeli 
złoży wniosek, że miał brudną wodę , to wniosek taki jest rozpatrywany zazwyczaj pozytywnie     
i to zarówno w Woli Książęcej jak i w Wyszkach. 
Projekt uchwały  przewiduje średnią podwyżkę o 2,5% czyli 5 – 8 groszy za m3. 
Wójt wyjaśnił, że jeżeli Gmina inwestuje, buduje nowe sieci kanalizacji sanitarnej, to                  
w kalkulacji wprowadza się koszt wyjściowy i jest z tego tytułu amortyzacja. Wartość tej 
amortyzacji w tej  jak i poprzedniej kadencji nigdy nie odzwierciedlała stanu rzeczywistego, bo 
gdyby odzwierciedlała, to woda kosztowałaby dzisiaj  100% więcej. 
                Odnośnie podatku rolnego Wójt wyjaśnił, że jest to najniższa stawka w powiecie, 
przyznając, że  sytuacja rolników jest bardzo ciężka, żeby nie powiedzieć, że w wielu 
przypadkach tragiczna. 
                Odnośnie wniesienia udziałów Wójt przypomniał, że  w momencie gdy zawiązywało 
się  Porozumienie Międzygminne miało wyglądać całkiem inaczej, o  czym mógłby powiedzieć 
Wójt Walenty Kwaśniewski. Wkłady stosowne Gmina miała wpłacać już w roku 2008, a 
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pierwsza kwota, którą wpłacono  to była  94.800,- zł.  Wójt uważał, że Wójt Kwaśniewski jak 
najdalej od tego odchodził, bo reguły nie do końca  były wiadome, bo po co kupować akcje, 
podwyższać kapitał spółki, a tak naprawdę zadania gospodarki śmieciowej Gmina realizuje tak 
jak wyjdzie  w przetargu. Zdaniem Wójta podwyższanie kapitału spółki ZGO jest mocno 
sprzeczne i gdyby On miał głosować, to  jest na nie.  Jeżeli spółka podjęła się takiego zadania, to 
powinna je realizować. Jeżeli Gmina zobligowana jest do przeprowadzenia przetargu  na 
zagospodarowanie odpadów, to wprowadzenie dodatkowego kapitału Gminie nic nie daje. 
Obiecywanie dewidenty, że będzie duża, wielka i do podziału, to też są mrożonki – mówił Wójt. 
           Radny Mirosław Twardowski prosił Wójta o sprostowanie pewnych rzeczy, które tu 
powiedział. Radny mówił, że może powiedzieć na własnej osobie i na podstawie odpowiedzi 
jakie otrzymali mieszkańcy Wyszek w momencie złożenia wniosku o rekompensatę za brudna 
wodę  z wodociągu. Radny pytał – czy to Skarbnik pisała, a Wójt  nawet nie przeczytał tego, że 
nie może być rekompensaty, bo jest  na bieżąco płacona opłata. Radny poinformował, że też 
otrzymał odpowiedź odmowną. 
Wójt wyjaśnił, że są przypadki, które zostały uwzględnione i są też takie, które nie zostały 
uwzględnione, bo jeżeli zgłasza się awarię, to należy podać stan licznika. 
Radny Twardowski prosił, aby Wójt wprowadził zmiany w regulaminie dostarczania wody, aby 
ludzie mogli  ubiegać się o zwolnienie z opłacania za wodę  brudną. 
Wójt wyjaśnił, że zgodnie z obowiązującym regulaminem można składać wnioski w przypadku 
awarii. 
Radny Twardowski odpowiedział, że awaria w Wyszkach była przez pół roku i była dostarczana 
brudna woda. 
Wójt odpowiedział, że radny informował o brudnej wodzie w Wyszkach  nawet wtedy gdy woda 
była dostarczana już z Kotlina, co oznaczałoby, że robi wodę na młyn. 
Radny Twardowski pytał – dlaczego mieszkańcy Wyszek nie byli zwolnieni z opłaty za wodę? 
Wójt odpowiedział, że było prawdopodobieństwo nie zużycia takiej ilości wody. 
Radny Twardowski prosił, aby ten co odczytywał stan liczników przedstawił protokół  z tego. 
              Następnie Przewodniczący Rady wrócił do projektu uchwały w sprawie zgody na 
wniesienie przez Gminę wkładu pieniężnego do spółki Zakład Gospodarki Odpadami                  
w Jarocinie mówiąc, że z wypowiedzi Wójta  wynika, że jest na nie. 
Przewodniczący Rady mówił, że odczucie Wójta jest ważne dla radnych. 
Dalej Przewodniczący mówił, że w poprzedniej kadencji też wzbraniano się uważając, że są 
niejasne reguły. 
              Rozpatrzenie projektów uchwał i głosowanie: 

     1) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta  przyjmowanej jako podstawa obliczenia 
          podatku rolnego  na 2015 rok. 
          Uchwała Nr XLVIII/273/2014 podjęta została 14 głosami za. 
      2) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
          ścieków na 2015 rok. 
          Uchwała Nr  XLVIII/274/2014 podjęta została 8 głosami za, przy 5 głosach przeciwnych i 1  
          wstrzymującym. 
      3) w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Kotlin wkładu pieniężnego do 
          Spółki pod firmą: „ Zakład Gospodarki Odpadami” Spółka z o.o. w Jarocinie z siedzibą              
          w Witaszyczkach w zamian za objęcie udziałów w Spółce. 
          Głosów za – 0, głosów przeciwnych – 14. 
          Uchwała nie została podjęta. 

4)  zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 2014. 
     Uchwała Nr XLVIII/275/2014 podjęta została 14 głosami za. 

     5)  zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 
          Uchwała  Nr XLVIII/276/2014 podjęta została 14 głosami za. 
     Podjęte uchwały  stanowią załączniki do protokołu. 
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  ad.  8.  Zamknięcie obrad. 
                   Przewodniczący Rady odczytał informację  przesłaną w dniu 28 października 2014r.  
  z Urzędu Skarbowego w Jarocinie  o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za rok 2013 
  przekazanych przez Przewodniczącego Rady Gminy, Wójta Gminy i Wojewodę 
  Wielkopolskiego.  

 Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
                Przewodniczący Rady z uwagi na to, że jest to ostatnia sesja  tej kadencji dziękował 
wszystkim bardzo serdecznie za wszystko. 
Przewodniczący przepraszał tych, którzy kiedykolwiek  z Jego strony doznali nietaktu lub 
poczuli się obrażeni.  

                   Dziękując za udział Przewodniczący Rady zamknął XLVIII sesję Rady Gminy Kotlin. 
 
Protokółowała: Paterczyk K. 

 


